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Ημέρα  ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ και ώρα 13.30’ π.μ. 

 

 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ :  ΜΗΤΛΙΑΓΚΑΣ  ΖΗΣΗΣ 

 

 

 

 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ : ΠΕΡΔΙΚΗΣ  ΖΗΣΗΣ         ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: ΚΑΪΔΑΤΖΗΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ              

 

 

 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ  ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ 

 

 

Παπαδόπουλος Χρήστος – Αντιπρόεδρος,  Αναστασιάδης Αντώνιος, Αργυριάδης 

Νικόλαος, Βαβαλέκας Ιωάννης, Βέρρος Κων/νος, Βλάχος Ηλίας, Βλάχος Ιωάννης, 

Γκότσης Ηλίας, Καβακλιώτης Αντώνιος, Μπάρκας Αθανάσιος,  Μπόγιογλου  Βάσω,   

Νέδος Νικόλαος, Σαουλίδης Στυλιανός, Συμεωνίδης Βασίλειος, Συμεωνίδης 

Δημήτριος, Σωτηριάδης Δημήτριος, Τερζόπουλος Γεώργιος, Τότσιος Ηλίας. 

  

 

ΑΠΟΝΤΕΣ  ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ 

 

1) Αγγελίδης Πέτρος, 2) Εμμανουηλίδου Καίτη, 3) Ζαπάρα Μαίρη, 4) Κουρουζίδης 

Μηνάς, 5) Κωνσταντινίδου Ελένη, 6) Μισυρλής Σπυρίδων, 7) Νυκτοπάτης  

Αντώνιος, 8) Στρατουδάκης Στυλιανός, 9) Σίγκας Γεώργιος. 
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Θ Ε Μ Α Τ Α    Η Μ Ε Ρ Η Σ Ι Α Σ   Δ Ι Α Τ Α Ξ Η Σ 

 

  

ΘΕΜΑ 1ο: Σύσταση και λειτουργία Ταμείου Αλληλοβοήθειας από το Τμήμα 

Κοινωνικής Μέριμνας του Δήμου. 

 

   

ΘΕΜΑ  2ο: Σύσταση και λειτουργία Τράπεζας Τροφίμων – Ειδών Ένδυσης και 

Παιγνιδιών από το Τμήμα Κοινωνικής Μέριμνας του Δήμου.   

 

ΘΕΜΑ  3ο: Έγκριση φιλοξενίας 50 παιδιών οικονομικά αδύνατων οικογενειών σε 

θερινή κατασκήνωση της περιοχής μας.  

 

ΘΕΜΑ 4ο: Αποδοχή χρηματοδότησης από το ΥΠΕΣΔΔΑ για κάλυψη δράσεων 

αντιμετώπισης των δασικών πυρκαγιών. 

 

ΘΕΜΑ  5ο: Αποδοχή χρηματοδότησης από το ΥΠΕΣΔΔΑ για την επισκευή 

σχολικών κτιρίων. 

 

ΘΕΜΑ  6ο: Συνδιοργάνωση ημερίδας με θέμα: «Ψυχοπαιδαγωγική και 

συναισθηματική υποστήριξη μαθητών με προβλήματα και ειδικές 

ανάγκες στην Α/βάθμια και Β/βάθμια εκπαίδευση».   

   

ΘΕΜΑ 7ο:   Προκήρυξη ανοικτού διαγωνισμού σύμφωνα με τις διατάξεις του Π.Δ.  

28/80 για την ασφάλιση του τροχαίου υλικού του Δήμου. 

 

ΘΕΜΑ 8ο:    Συμμετοχή ή μη του Δήμου στην αύξηση του Μετοχικού Κεφαλαίου 

της ΑΝΕΣΕΡ   Α.Ε.».  

 

ΘΕΜΑ  9ο: Ορισμός εκπροσώπου του Δήμου στην ετήσια τακτική γενική 

συνέλευση των μετόχων της ΕΣΑΝΣ  Α.Ε.  

 

ΘΕΜΑ 10ο: Ορισμός εκπροσώπου του Δήμου στην ετήσια τακτική γενική 

συνέλευση των μετόχων της  «ΑΥΤΟΚΙΝΗΤΟΔΡΟΜΙΟ  ΣΕΡΡΩΝ  Α. 

Ε.».  

 

ΘΕΜΑ 11ο: Ορισμός εκπροσώπου του Δήμου στο Πανελλήνιο Συνέδριο 

«ΚΑΡΑΒΑΝΙ ΓΙΑ ΤΗΝ ΚΑΤΑΠΟΛΕΜΗΣΗ ΤΟΥ ΚΟΙΝΩΝΙΚΟΥ 

ΑΠΟΚΛΕΙΣΜΟΥ ΚΑΙ ΤΗΝ ΚΟΙΝΩΝΙΚΗ ΕΝΤΑΞΗ ΤΩΝ 

ΕΛΛΗΝΩΝ ΤΣΙΓΓΑΝΩΝ». 

  
ΘΕΜΑ 12ο:     Έγκριση προμήθειας εκδόσεων Σερραίων συγγραφέων.  

 

ΘΕΜΑ 13ο: Οικονομική επιχορήγηση του Σ.Ο.Φ.Ψ.Υ.  

 

ΘΕΜΑ 14ο: Κατανομή πιστώσεως σε διάφορους φορείς προς υλοποίηση 

προγραμματικής σύμβασης «Δημιουργία Περιφερειακού 

Ραδιοφωνικού Δικτύου στην Κεντρική Μακεδονία». 
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ΘΕΜΑ 15ο: Κατασκευή χωνευτηρίου στο Β` Νεκροταφείο.  

 

ΘΕΜΑ 16ο:  Έγκριση προμήθειας μεταλλικών κάδων απορριμμάτων  1.100 lit. 

 

ΘΕΜΑ 17ο:  Έγκριση προμήθειας πλαστικών κάδων απορριμμάτων  360 lit. 

 

ΘΕΜΑ 18ο:  Έγκριση προμήθειας πλαστικών  κάδων απορριμμάτων  1.100 lit. 

 

ΘΕΜΑ 19ο:   Έγκριση συνέχισης εκπόνησης της μελέτης  Χ.Υ.Τ.Α. Σερρών.  

 

ΘΕΜΑ 20ο: Έγκριση συνέχισης εκπόνησης του ερευνητικού προγράμματος 

«Σύνταξη διαγραμμάτων Η-Μ ακτινοβολίας στην πόλη των Σερρών 

και διερεύνηση χωροθέτησης πάρκου κεραιών». 

 

ΘΕΜΑ 21ο: Έγκριση ανάθεσης  «Στατικής μελέτης Αλλαγής χρήσης και 

διαρρύθμισης κτιρίου σε κλειστό γυμναστήριο». 

 

ΘΕΜΑ 22ο:  Έγκριση διεξαγωγής πρόχειρου διαγωνισμού για την παροχή υπηρεσιών 

συντήρησης καυστήρων κεντρικής θέρμανσης δημοτικών κτιρίων.  

 

ΘΕΜΑ 23ο:  Μετατόπιση δικτύου Φ.Ο.Π. στην οδό Τριανταφυλλίδη.  

 

ΘΕΜΑ 24ο: Ανάθεση μελέτης: «Συμπλήρωση - διόρθωση και ενημέρωση 

Τοπογραφικών Διαγραμμάτων στα Ο.Π.  252-257, 253-257, 257-258, 

258 της πόλης Σερρών».  

 

ΘΕΜΑ 25ο: Ανάθεση μελέτης: «Συμπλήρωση – διόρθωση και ενημέρωση 

Τοπογραφικών Διαγραμμάτων στα Ο.Π. 96, 98, 104, 105, 108, 111 της 

πόλης Σερρών».  

 

ΘΕΜΑ 26ο:  Έγκριση μελέτης του έργου: «Ανακαίνιση Κοινοτικού Καταστήματος 

Χιονοχωρίου».  

 

ΘΕΜΑ 27ο: Έγκριση της μελέτης του έργου: «Κατασκευή καλντερίμι Δ.Δ. 

Χιονοχωρίου».   

 

ΘΕΜΑ 28ο:  Έγκριση της μελέτης του έργου: «Διαπλάτυνση Κεντρικού Δρόμου στο 

Μετόχι».   

 

ΘΕΜΑ 29ο: Έγκριση της μελέτης του έργου: «Κατασκευή ασφαλτοτάπητα στο 

Μετόχι».   

 

ΘΕΜΑ 30ο: Έγκριση της μελέτης του έργου: «Κρασπεδώσεις – τσιμεντοστρώσεις 

οθωμανικού λουτρού στην οδό Εμμ. Παπά και ΤΕΛ-ΤΕΣ».      

 

ΘΕΜΑ 31ο: Έγκριση της μελέτης του έργου: «Παρεμβάσεις για την διάνοιξη της 

οδού Μαυρομιχάλη και κατασκευή παιδικής χαράς».   
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ΘΕΜΑ 32ο: Έγκριση της μελέτης του έργου: «Συντήρηση δασικών δρόμων Ν. 

Σερρών για πυρασφάλεια κλπ».  

 

ΘΕΜΑ 33ο:  Έγκριση της μελέτης για την προμήθεια κουφωμάτων αλουμινίου στο 

1ο Τ.Ε.Ε.  

 

ΘΕΜΑ 34ο: Έγκριση της μελέτης για την προμήθεια εξοπλισμού Πάρκου 

Κυκλοφοριακής Αγωγής. 

 

ΘΕΜΑ 35ο: Έγκριση της μελέτης για την προμήθεια κλιματιστικών μηχανημάτων 

για τον 1ο και 2ο βρεφονηπιακό σταθμό και 1ο και 3ο παιδικό σταθμό.  

 

ΘΕΜΑ 36ο: Έγκριση πρακτικών της δημοπρασίας του έργου: «Διαμορφώσεις 

περιβάλλοντος χώρου εκκλησιαστικών μνημείων».  

 

ΘΕΜΑ 37ο: Έγκριση παράτασης δύο μηνών για την περαίωση του έργου:  

«Κατασκευή δρόμων – Ασφαλτοστρώσεις».  

 

ΘΕΜΑ 38ο: Σύσταση επιτροπής εκτίμησης ζημιών από θεομηνία του έργου: 

«Κατασκευή οδών και πεζοδρομίων».  

 

ΘΕΜΑ 39ο:   Προμήθεια ενός μηχανήματος διαγράμμισης 250 lit.  

 

   ΘΕΜΑ 40ο:  Προμήθεια ημιφορτηγού αυτοκινήτου diesel 2,8 tn κλειστού τύπου.  

 

ΘΕΜΑ 41ο: Προμήθεια δύο επιβατικών αυτοκινήτων για κάλυψη αναγκών των 

υπηρεσιών του Δήμου.  

 

ΘΕΜΑ 42ο: Ταμειακή τακτοποίηση παραστατικών παροχής υπηρεσιών 

«Συντήρησης και αποκατάστασης ζημιών φωτεινής σηματοδότησης 

πόλεως Σερρών, δευτέρου εξαμήνου 2001».  

 

ΘΕΜΑ 43ο: Έγκριση απασχόλησης εποχικού προσωπικού επί δίμηνο για κάλυψη 

αναγκών του τμήματος Καθαριότητας.  

 

ΘΕΜΑ 44ο:  Έγκριση απ’ ευθείας εκποίησης προσκυρούμενης δημοτικής έκτασης 

στους Γεώργιο Ακριβόπουλο, Αθηνά Ελευθεριάδη και Ελένη 

Ακριβοπούλου.   

 

ΘΕΜΑ 45ο: Έγκριση απ’ ευθείας εκποίησης προσκυρούμενης δημοτικής έκτασης 

στις Παναγιώτα Βαχαδούρη και Ιουλία Χατζηλία.  

 

ΘΕΜΑ 46ο: Έγκριση απ’ ευθείας εκποίησης προσκυρούμενης δημοτικής έκτασης 

στον Γεώργιο Ελευθεράκο.  
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ΘΕΜΑ 47ο: Έγκριση απ’ ευθείας εκποίησης προσκυρούμενων δημοτικών τμημάτων 

στους Χριστίνα Πόπωβα, Αναστάσιο Μουρατίδη και Μαλαματή 

Γιαννακοπούλου.  

 

ΘΕΜΑ 48ο: Έγκριση απ’ ευθείας εκποίησης προσκυρούμενης δημοτικής έκτασης 

στους Αβδελά Κων/νο, Αβδελά Ιωάννη και Αβδελά Αλέξανδρο.   

 

ΘΕΜΑ 49ο: Έγκριση απ’ ευθείας εκποίησης προσκυρούμενης δημοτικής έκτασης 

στον Αβδελά Κων/νο. 

 

ΘΕΜΑ 50ο:  Έγκριση απ’ ευθείας εκποίησης προσκυρούμενης δημοτικής έκτασης 

στην Κουλιντριανού Θεοδοσία.  

 

ΘΕΜΑ 51ο: Καθορισμός οριογραμμής ρέματος στον Άγιο Ιωάννη Σερρών. 

 

ΘΕΜΑ 52ο: Έγκριση – ενημέρωση για αποφάσεις των Δ.Σ. των Δημοτικών        

Επιχειρήσεων.  

 

ΘΕΜΑ 53ο: Έγκριση προμηθειών και δαπανών για κάλυψη αναγκών των υπηρεσιών 

του Δήμου. 

 

ΘΕΜΑ 54ο: Έγκριση έκδοσης αδειών λειτουργίας καταστημάτων υγειονομικού 

ενδιαφέροντος. 

 

ΘΕΜΑ 55ο: Έγκριση χορήγησης άδειας στασίμου πωλητή για εγκατάσταση καντίνας 

στην οδό Εξοχών 55 εντός ιδιόκτητου χώρου. 

 

ΘΕΜΑ 56ο: Έγκριση αναδρομικής χρέωσης για Τ.Α.Π.     

 

ΘΕΜΑ 57ο: Έγκριση εγκατάστασης στεγάστρων αναμονής επιβατών στις στάσεις 

των αστικών λεωφορείων και καθορισμός ύψους ανταποδοτικού τέλους 

ανά στέγαστρο.  

 

ΘΕΜΑ 58ο: Ψήφιση πίστωσης και καταβολή αποζημίωσης στους θιγόμενους 

ιδιοκτήτες λόγω ρυμοτομίας (διάνοιξη οδού Μακεδονομάχων). 

 

 

12η   Σ Υ Ν Ε Δ Ρ Ι Α Σ Η   2002 

 

 

 κ. Πρόεδρος:  Κύριοι συνάδελφοι, με την διαδικασία του κατεπείγοντος, το 

προεδρείο  ζητά την έγκριση από το Δ.Σ.  περί: 

 

1) Αποδοχής χρηματοδότησης από το Υπουργείο Εσωτερικών (ΥΠΕΣΔΔΑ) για 

την κάλυψη εκτάκτων αναγκών, που προέκυψαν από την κακοκαιρία. 

2) Έγκριση συνέχισης μελέτης για το έτος 2002 και παραλαβή μελέτης: 

«Διαχειριστική μελέτη δασοκτήματος Δ.Σ.». 
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3) Έγκριση της μελέτης: «Κατασκευή Κέντρου Εξυπηρέτησης Πολιτών (Κ.Ε.Π.) 

Δήμου Σερρών». Περνάει η μελέτη, η οποία αναλυτικά έχει ολικές εργασίες 

από κεντρικούς αυτοτελείς πόρους, ο εξοπλισμός: έπιπλα, υπολογιστές, 

κλιματιστική μονάδα, τηλεφωνικό κέντρο, ΦΑΞ, κ.λ.π., από την κοινωνία της 

Πληροφορίας. 

4) Έγκριση πρότασης αποκατάστασης δυο ανενεργών λατομείων Δήμου Σερρών. 

Ζητείται η έγκριση, να καταθέσει η  Δ/νση Καθαριότητας και Πρασίνου, 

πρόταση ένταξης και χρηματοδότησης, στο πλαίσιο του επιχειρησιακού 

προγράμματος «περιβάλλον» του ΥΠΕΧΩΔΕ, σε μέτρα που αφορούν την 

προστασία και αποκατάσταση  τοπίου, την αποκατάσταση των δύο ανενεργών 

λατομείων στην περιοχή των Επταμύλων. Για να τύχει χρηματοδότησης.  

5) Τροποποίηση της αριθμ. 582/2002 Α.Δ.Σ. ως προς το όνομα και έγκριση 

εκποίησης προσκυρούμενης δημοτικής έκτασης στους κ.κ. Γεώργιο Πάντσιο 

κ.λ.π.   

6) Έγκριση ανάθεσης μελέτης: «Τεχνική πρόταση κατασκευής  κερκίδων με 

βοηθητικούς χώρους αποδυτηρίων στο Αθλητικό Πάρκο Ομόνοιας Σερρών». 

 

 

ΘΕΜΑ 1ο: Σύσταση και λειτουργία Ταμείου Αλληλοβοήθειας από το Τμήμα 

Κοινωνικής Μέριμνας του Δήμου. 

 

 ΘΕΜΑ  2ο: Σύσταση και λειτουργία Τράπεζας Τροφίμων – Ειδών Ένδυσης και 

Παιγνιδιών από το Τμήμα Κοινωνικής Μέριμνας του Δήμου.   

 

ΘΕΜΑ  3ο: Έγκριση φιλοξενίας 50 παιδιών οικονομικά αδύνατων οικογενειών σε 

θερινή κατασκήνωση της περιοχής μας.  

 

 

 κ. Πρόεδρος: Στο 1ο, 2ο και 3ο θέμα, που αφορούν το γραφείο Κοινωνικής 

Μέριμνας,  παρακαλώ τον Αντιδήμαρχο της Κοινωνικής Μέριμνας  κ. Βαβαλέκα, να 

ενημερώσει το Σώμα.  

 κ. Βαβαλέκας:  Είχε περάσει σε προηγούμενο συμβούλιο η σύσταση 

λειτουργίας  Ταμείου Αλληλοβοηθείας και δημιουργία Τράπεζας Τροφίμων, 

Ενδύσεως και Παιχνιδιών. Σήμερα, περνάν οι κανονισμοί λειτουργίας αυτών. Ζητώ 

όμως  μια διαφοροποίηση στην εισήγηση, όσον αφορά την διοίκηση των παραπάνω, 

στο σημείο που λέει, ότι πρέπει να διοικείται από 2 Δ.Σ. εκ των οποίων ο ένας θα 

προέρχεται από τον επιλαχόντα συνδυασμό και τον εκάστοτε Αντιδήμαρχο του 

αρμοδίου επί θεμάτων κοινωνικής πολιτικής, να μην μπουν πολιτικά πρόσωπα, γιατί 

είναι δύσκολη έτσι η λειτουργία του. Αναφέρεται στην εισήγηση του κ. Υψηλάντη, 

έτσι, αλλά ζητώ αντί για πολιτικά πρόσωπα, να μπουν υπηρεσιακοί παράγοντες, για 

να είναι εύκολη η διακίνηση των χρημάτων αυτών. Η θέση του Αντιδημάρχου να 

παραμείνει.  Η εξελεγκτική επιτροπή όμως, να αποτελείται από πολιτικά πρόσωπα, 

για να ελέγχουν την κατάσταση. Οι υπόλοιποι όμως του Δ/κού Συμβουλίου, επειδή 

είναι δύσκολο να βρεις 3 Δ.Σ. για να υπογράψουν την επιταγή και να πάρουν τα 

λεφτά κάποιοι. 
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Το τρίτο θέμα, αφορά την φιλοξενία, στα πλαίσια της κοινωνικής πολιτικής, αυτών 

των 50 παιδιών που κάνουμε κάθε χρόνο. Θα γίνουν 2 κατασκηνωτικές περίοδοι από  

11 μέρες η κάθε μια, με επιβάρυνση για το κάθε παιδί 7,08 € για κάθε μέρα. Τα 

υπόλοιπα, θα τα πληρώνει ο Δήμος, με συνολικό κόστος 7.788 €.  

 κ. Γκότσης: Πως θα γίνει η επιλογή αυτών των παιδιών; 

 κ. Βαβαλέκας: Θα γίνει σύμφωνα με την οικονομική τους κατάσταση.  Θα 

πάμε από κάτω προς τα πάνω, μέχρι να συμπληρωθούν τα 50 άτομα. Θα γίνει 

αναγκαστικά από το γραφείο Κοινωνικής Μέριμνας, δηλαδή από κοινωνικό 

λειτουργό και μένα. Αυτή είναι η επιτροπή.  

  κ. Αναστασιάδης:  Δηλαδή οι Δ.Σ. δεν έχουν κανένα δικαίωμα να 

συμμετέχουν;  

 κ. Βαβαλέκας: Πως δεν θα έχουν! Πότε ζητήθηκε κάτι και δεν έγινε. 

 κ. Αναστασιάδης:  Μόνο εσείς θα είστε μέσα κ. Αντιδήμαρχε. Εμείς, να μην 

ξέρουμε ποια παιδιά θα βάλουμε μέσα;  

 κ. Βαβαλέκας:  Η επιτροπή, θα κρίνει αξιοκρατικά. Δεν μπορούμε να 

κάνουμε αλλιώς.  

 κ. Αναστασιάδης: Αφήστε το αξιοκρατικά. Αυτά είναι λόγια. Επιμένω να 

μπουν Δημοτικοί Σύμβουλοι. 

 κ. Σωτηριάδης:  Μια ερώτηση κ. Αντιδήμαρχε, παρόλο που νομίζω ότι το 

είχατε διευκρινίσει την προηγούμενη φορά αλλά δεν το θυμάμαι. Στο Ταμείο 

Αλληλοβοηθείας τα έσοδα θα προέρχονται μόνο από δωρεές; Ή στον κωδικό αυτό θα 

συμμετέχει και ο Δήμος;  

κ. Βαβαλέκας:  Όχι, θα είναι, η έκκληση μόνο που θα κάνει το Ταμείο προς 

το κοινό για κάποια χρήματα, που θα ήθελε να δώσει κάποιος, αντί να τα δώσει για 

κάποιο μνημόσυνο κ.λ.π., να μπαίνουν σ’ αυτό τον λογαριασμό. Ο Δήμος, δεν θα 

συμμετέχει. Δεν υπάρχει δυνατότητα από τον Δήμο να ζητήσουμε λεφτά, 

τουλάχιστον σ’ αυτή την φάση.  

κ. Πρόεδρος: Για να κλείσουμε το θέμα, επί της τροποποίησης που πρότεινε 

ο κ. Βαβαλέκας, λίγο πριν, για την συμμετοχή στην εξελεγκτική επιτροπή δημοτικών 

συμβούλων και υπηρεσιακών παραγόντων στο Δ/κό Συμβούλιο, χρειάζεται να 

ψηφίσουμε;  

κ. Αναστασιάδης:  Για μένα, πρέπει να μπουν Δημοτικοί Σύμβουλοι.  

κ. Πρόεδρος: Να καταγραφεί η άποψη του κ. Αναστασιάδη.  

 κ. Βλάχος:  Να κάνω μια πρόταση κ. Πρόεδρε. Έσοδα είπατε είναι μόνο όλα 

όσα προέρχονται από δωρεές;  

 κ. Βαβαλέκας:  Ναι, δεν  έχουμε άλλη δυνατότητα. Στην Τράπεζα Τροφίμων, 

έχουμε την δυνατότητα μέσα από τον πρ/σμό του γραφείου Κοινωνικής Μέριμνας, 

σύμφωνα με τον οποίο, θα αγοράζουμε κάποια τρόφιμα. Για να γίνει η αρχή.  

 κ. Βλάχος: Για αρχή, έχει σημασία, για να δώσουμε το καλό παράδειγμα, 

έχουμε καμιά πρόταση από κανέναν;  

 κ. Βαβαλέκας:  Όχι, γιατί δεν βγήκαμε προς τα έξω.  

 κ. Βλάχος:  Να προτείνω εγώ κάτι; Η αποζημίωση των Δ.Σ. του 1ου εξαμήνου 

του τρέχοντος έτους, να πάει στο Ταμείο για να γίνει μια αρχή. Αν την  υιοθετεί το 

Δ.Σ., νομίζω ότι είναι μια πολύ καλή πρόταση.  

 κ. Πρόεδρος: Υποθέτω ότι το υιοθετεί. Συμφωνούμε.  
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 - Εγκρίνεται. Μειοψηφεί ο κ. Αναστασιάδης στο  1ο και 2ο θέματα, ως 

προς την διοίκηση των παραπάνω από υπηρεσιακούς παράγοντες. 

 

 

ΘΕΜΑ 4ο: Αποδοχή χρηματοδότησης από το ΥΠΕΣΔΔΑ για κάλυψη δράσεων 

αντιμετώπισης των δασικών πυρκαγιών. 

 

 

- Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ  5ο: Αποδοχή χρηματοδότησης από το ΥΠΕΣΔΔΑ για την επισκευή 

σχολικών κτιρίων. 

 

 

- Εγκρίνεται. 

  

 

ΘΕΜΑ  6ο: Συνδιοργάνωση ημερίδας με θέμα: «Ψυχοπαιδαγωγική και 

συναισθηματική υποστήριξη μαθητών με προβλήματα και ειδικές 

ανάγκες στην Α/βάθμια και Β/βάθμια εκπαίδευση».   

   

 

- Εγκρίνεται. 

 

 

 κ. Μπάρκας: Κύριε Πρόεδρε, μπορώ να κάνω μια πρόταση για τους 

εκλογικούς καταλόγους; 

 κ. Πρόεδρος:   Όχι τώρα, αφού τελειώσουμε. Να μην φύγει κανείς Δ.Σ. στο 

τέλος. 

 

 

ΘΕΜΑ 7ο:   Προκήρυξη ανοικτού διαγωνισμού σύμφωνα με τις διατάξεις του Π.Δ.  

28/80 για την ασφάλιση του τροχαίου υλικού του Δήμου. 

 

 

- Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 8ο:    Συμμετοχή ή μη του Δήμου στην αύξηση του Μετοχικού Κεφαλαίου 

της ΑΝΕΣΕΡ   Α.Ε.».  

 

 

 κ. Βλάχος: Εγκρίνεται, αλλά για εκείνο για το οποίο έχω κάποια επιφύλαξη, 

είναι ο σκοπός για τον οποίο γίνεται η αύξηση του Μετοχικού Κεφαλαίου της 

ΑΝΕΣΕΡ Α.Ε. Αν δεν απατώμαι, είναι για την αγορά ακινήτου.  
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Ξέρω την ΑΝΕΣΕΡ Α.Ε., το έργο το οποίο εκτελεί, τα έργα στα οποία εντάσσεται και 

τον σκοπό για τον οποίο εγκρίθηκε. Δεν ξέρω όμως αν αυτή η Αναπτυξιακή Εταιρεία, 

πρέπει να στεγασθεί σε ιδιόκτητο κτίριο. Ο Δήμαρχος όμως το ξέρει. Έχω μια 

επιφύλαξη. Αλλά εάν εσείς συμφωνείτε, μπορούμε να συνεχίσουμε.  Δεν ξέρω πως το 

σκέφτηκε ο κ. Δήμαρχος. Γιατί έχουμε πολλά έξοδα και με αυτά τα χρήματα από την 

αύξηση του Μετοχικού κεφαλαίου, πολλά άλλα μπορεί να χρηματοδοτήσει η 

ΑΝΕΣΕΡ, που να είναι πρώτης ανάγκης. 

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Δεν συμμετέχω στο Δ.Σ. της ΑΝΕΣΕΡ, για να είμαι σε 

θέση να πω λεπτομέρειες για την συγκεκριμένη απόφαση. Εκείνο, που από την 

εμπειρία μου και από άλλους Νομούς και από εδώ, είναι, ότι όταν γίνει ένα καλό 

όργανο τέτοιο για προγραμματισμό, σχεδιασμό και μελέτη, τεχνοκρατικό, έχει αποβεί 

σε όφελος. Και παρότι μπορώ να έχω και κάποια κριτική για κάποια πράγματα, ιδίως 

από μέρους της Νομαρχιακής Αυτ/σης, εντούτοις  και σαν ΤΕΔΚ, 

πρωταγωνιστήσαμε στο να ενισχύσουμε την ΑΝΕΣΕΡ. Και άρχισε ήδη η ΑΝΕΣΕΡ 

να είναι ένας τεχνικός σύμβουλος στους Δήμους. Και νομίζω, ότι θα έχουμε οφέλη. 

Βέβαια, αν βρέθηκε ένα κτίριο σε καλή ευκαιρία και οι συνθήκες δεν θα είναι 

άσχημες. Βλέπουμε από την ΤΕΔΚ, που άλλαξε γραφεία, όταν έγινε εκείνο το κτίριο, 

οι λειτουργίες της είναι καλύτερες.  

 κ. Σωτηριάδης: Η αύξηση του Μετοχικού Κεφαλαίου, είναι 120.000.000 

δρχ.  Αυτά θα διατεθούν όλα για την αγορά ακινήτου. Το ποσό είναι λίγο αλμυρό για 

τη στέγαση της ΑΝΕΣΕΡ. Εγώ καταθέτων τον προβληματισμό μου. 

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Αν θέλετε, να το αποσύρουμε το θέμα. 

 κ. Σωτηριάδης: Ας το περάσουμε και για το ποσό συζητείστε το εσείς και 

ενημερώστε μας.  

   

 

ΘΕΜΑ  9ο: Ορισμός εκπροσώπου του Δήμου στην ετήσια τακτική γενική 

συνέλευση των μετόχων της ΕΣΑΝΣ  Α.Ε.  

 

ΘΕΜΑ 10ο: Ορισμός εκπροσώπου του Δήμου στην ετήσια τακτική γενική 

συνέλευση των μετόχων της  «ΑΥΤΟΚΙΝΗΤΟΔΡΟΜΙΟ  ΣΕΡΡΩΝ  Α. 

Ε.».  

 

 

 κ. Πρόεδρος: Το  9ο και 10ο θέματα συζητούνται μαζί. Πρόκειται για τις 

γενικές συνελεύσεις στο τέλος του εξαμήνου κάθε χρονιάς. 

 κ. Γκότσης: Μια ερώτηση όσον αφορά της ΕΣΑΝΣ. Τι γίνεται, λειτουργεί;  

 κ. Πρόεδρος: Η ΕΣΑΝΣ κ. συνάδελφοι, γνωρίζετε πως είναι η εταιρεία η 

οποία συνεστήθη από τα πρώην Συμβούλια Περιοχής, ΤΕΔΚ και Νομαρχιακή 

Αυτοδιοίκηση. Η ΕΣΑΝΣ σήμερα συνεχίζει να υφίσταται, παρόλο που είναι 

ανενεργός φορέας, και να λειτουργεί,  εν αναμονή των εξελίξεων στο θέμα του 

Χ.Υ.Τ.Α.  Είναι ένα εργαλείο, το οποίο κατά το νόμο οφείλει να υπάρχει αν 

δημιουργηθεί ΧΥΤΑ στο Νομό Σερρών. Εάν δεν υπήρχε  αυτή η υποχρέωση, θα είχε 

ενδεχόμενα διαλυθεί.  

 κ. Γκότσης:  Για αυτό δηλαδή και δεν διαλύεται; Γιατί όπως γνωρίζουμε 

όλοι, πληρώνουμε ενοίκια, λειτουργικά έξοδα, κάποιος υπάλληλος απασχολείται. 
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 κ. Πρόεδρος: Δεν πληρώνουμε ενοίκια. Στεγάζεται σε κτίριο του Δήμου. 

Μόνο τα λειτουργικά έξοδα.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Όπου γίνονται συζητήσεις για ΧΥΤΑ, απαραίτητη 

προϋπόθεση είναι η ύπαρξη φορέα. Γι’ αυτό είναι καλό να διατηρήσουμε την 

ΕΣΑΝΣ, για να μην τρέχουμε μετά. Εγώ πιστεύω, ότι θα προχωρήσει το θέμα του 

ΧΥΤΑ. Έχει περιέλθει πλέον στην Περιφέρεια.  

 κ. Αναστασιάδης: Θέλω να καταγραφεί η άποψή μου, ότι αρνούμαι την 

αύξηση του Μετοχικού Κεφαλαίου της ΑΝΕΣΕΡ. 

 κ. Πρόεδρος: Έχει κλείσει το θέμα της ΑΝΕΣΕΡ. Εάν εσείς δεν βρίσκεσθε 

την ώρα της ψηφοφορίας εδώ μέσα, παραδεχτείτε  κάποια στιγμή, πως είναι πολύ 

άτυπο να επιστρέφουμε σ’ αυτό.  

 κ. Αναστασιάδης: Άκουσα τον κ. Δήμαρχο να λέει, ότι δεν έχει 

συγκεκριμένη άποψη για το θέμα. 

 κ. Πρόεδρος: Δεν συμμετέχει στο Δ/κό Συμβούλιο είπε.  

 κ. Αναστασιάδης: Εγώ θέλω να καταγραφεί η άρνησή μου στο θέμα. 

κ. Πρόεδρος: Να καταγραφεί.  

 

  

- Εγκρίνονται 9ο και 10ο θέματα.  

 

 

 Στο 8ο θέμα, μειοψηφεί ο κ. Αναστασιάδης. 

 

 

ΘΕΜΑ 11ο: Ορισμός εκπροσώπου του Δήμου στο Πανελλήνιο Συνέδριο 

«ΚΑΡΑΒΑΝΙ ΓΙΑ ΤΗΝ ΚΑΤΑΠΟΛΕΜΗΣΗ ΤΟΥ ΚΟΙΝΩΝΙΚΟΥ 

ΑΠΟΚΛΕΙΣΜΟΥ ΚΑΙ ΤΗΝ ΚΟΙΝΩΝΙΚΗ ΕΝΤΑΞΗ ΤΩΝ 

ΕΛΛΗΝΩΝ ΤΣΙΓΓΑΝΩΝ». 

  

 

 - Εγκρίνεται, η συμμετοχή του συναδέλφου κ. Κουρουζίδη, του οποίου και 

του ιδίου και της συζύγου του την αποκατάσταση της υγείας τους ευχόμαστε.  

 

 

ΘΕΜΑ 12ο:     Έγκριση προμήθειας εκδόσεων Σερραίων συγγραφέων.  

 

 

 κ. Πρόεδρος: Πρόκειται για εκδόσεις από Σερραίούς συγγραφείς, των οποίων 

με κάποιο συμβολικό ποσό, να γίνει η προμήθεια των εκδόσεων.                     

 

 

- Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 13ο: Οικονομική επιχορήγηση του Σ.Ο.Φ.Ψ.Υ.  
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 κ. Πρόεδρος: Πρόκειται για την κατασκήνωσή τους  επί 8ήμερο σε κάποιο 

νησί και ο Δήμος να καλύψει μέρος των δαπανών της φιλοξενίας τους. 

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 14ο: Κατανομή πιστώσεως σε διάφορους φορείς προς υλοποίηση 

προγραμματικής σύμβασης «Δημιουργία Περιφερειακού 

Ραδιοφωνικού Δικτύου στην Κεντρική Μακεδονία». 

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 15ο: Κατασκευή χωνευτηρίου στο Β` Νεκροταφείο.  

 

 

- Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 16ο:  Έγκριση προμήθειας μεταλλικών κάδων απορριμμάτων  1.100 lit. 

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 17ο:  Έγκριση προμήθειας πλαστικών κάδων απορριμμάτων  360 lit. 

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 18ο:  Έγκριση προμήθειας πλαστικών  κάδων απορριμμάτων  1.100 lit. 

 

  

 - Εγκρίνεται. 

 

 

 κ. Γκότσης: Κύριε Πρόεδρε, για τα 3 προηγούμενα θέματα δεν αναφέρει η 

εισήγηση με ποιο τρόπο θα γίνουν οι προμήθειες. Ή ίσως δεν το πρόσεξα.  

 κ. Πρόεδρος: Σύμφωνα με τις διατάξεις  του ΕΚΠΟΤΑ. Δεν το γράφει μέσα, 

το αποφασίζουμε εμείς. Με την διαδικασία του διαγωνισμού. Με πρόχειρο 

διαγωνισμό.   
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ΘΕΜΑ 19ο:   Έγκριση συνέχισης εκπόνησης της μελέτης  Χ.Υ.Τ.Α. Σερρών.  

 

 

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Η μελέτη θα συνεχίσει να εκπονείται, αλλά το πώς θα 

προχωρήσει το θέμα από εδώ και πέρα, είναι πλέον ευθύνη της Περιφέρειας. Εμείς 

τώρα ψηφίζουμε το τυπικό της συνέχισης.  

 κ. Βλάχος Ι.:  Για το τυπικό μέρος δηλαδή, για να πληρωθεί ο μελετητής, να 

δοθεί η παράταση. Αλλά για να περάσουμε κ. Δήμαρχε στην μελέτη περιβαλλοντικών 

επιπτώσεων,  υπάρχει ένα άλλο στάδιο της Α΄ Φάσης.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Ναι βέβαια. Θα γίνει χωροθέτηση. Θα αναλάβει η 

Περιφέρεια την ευθύνη της προέγκρισης χωροθέτησης  και θα δώσει εντολή να 

εκπονηθεί η μελέτη περιβαλλοντικών όρων, τεύχη δημοπράτησης, οδοί προσπέλασης 

κ.λ.π.  

 κ. Βλάχος Ι.: Άρα τυπικά εμείς τώρα προχωρούμε. Γιατί υπάρχει ένα άλλο 

θέμα, ως προς το ιδιοκτησιακό καθεστώς. Πριν οδηγηθούμε στην μελέτη 

περιβαλλοντικών επιπτώσεων για να δοθεί αυτή η εντολή από την Περιφέρεια, πρέπει 

να εξασφαλιστεί το θέμα των ιδιοκτησιών. 

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Πρέπει να γίνει εισήγηση και πλήρης πίνακας, όπου να 

φαίνεται ποια είναι τα δημοτικά, ποια είναι τα ιδιωτικά. Να εξασφαλιστεί κονδύλιο 

κ.λ.π.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 
 

 

ΘΕΜΑ 20ο: Έγκριση συνέχισης εκπόνησης του ερευνητικού προγράμματος 

«Σύνταξη διαγραμμάτων Η-Μ ακτινοβολίας στην πόλη των Σερρών 

και διερεύνηση χωροθέτησης πάρκου κεραιών». 

 

 

 κ. Μπάρκας: Πέρασαν  2 χρόνια. Τότε θυμάστε είχατε πει να την κάνει το 

Πανεπιστήμιο.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Η μελέτη βρίσκεται στο τέλος της. Την εποπτεύει ο κ. 

Υψηλάντης, και δεν μπορούμε να πούμε με σιγουριά τίποτα, αλλά οι ενδείξεις είναι 

καλές. Την μελέτη την εκπονεί το Πανεπιστήμιο της Θεσ/κης, μέσα από το 

διαδημοτικό ΕΠΤΑ. Εμείς δεν πληρώνουμε.  

 κ. Μπάρκας: Κύριε Πρόεδρε, επειδή και την προηγούμενη φορά  ήμουνα 

αρνητικός στο να δοθεί η μελέτη στο Πανεπιστήμιο, δηλώνω παρών.  

 

 

 - Εγκρίνεται. Ο κ. Μπάρκας δηλώνει ΠΑΡΩΝ. 

 

 

ΘΕΜΑ 21ο: Έγκριση ανάθεσης  «Στατικής μελέτης Αλλαγής χρήσης και 

διαρρύθμισης κτιρίου σε κλειστό γυμναστήριο». 
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 κ. Γκότσης: Εδώ θέλω να πω μια και μας παρακολουθούν και τα Μ.Μ.Ε., ότι 

το θέμα αυτό αφορά το παλιό εκθεσιακό κέντρο. Γιατί ακούγονται πάρα πολλά, ότι 

αυτό διαλύθηκε κ.λ.π. Είναι προς τιμήν αυτής της Δ.Α. που το προχώρησε. Έχει 

εξασφαλιστεί η χρηματοδότηση.  

 κ. Πρόεδρος: Κύριε Γκότση, αυτά τα ξέρει το Δ.Σ. Δεν θέλει να  τα  

ξανακούσει. 

 κ. Γκότσης: Τα ξέρει, αλλά να ξανακούσει το Δ.Σ. ότι το παλιό εκθεσιακό 

κέντρο, επειδή δεν ήταν Ολυμπιακών διαστάσεων, θα γίνει Κλειστό Γυμναστήριο. Να 

το ξέρει και ο κόσμος. Γιατί έξω, λέγονται πάρα  πολλά. Ότι θα το καταργήσουμε.  

 κ. Αναστασιάδης: Σε ποιόν  ανατέθηκε η μελέτη;  

 κ. Πρόεδρος: Στον κ. Γεώργιο Τότα και ομάδα μελετητών με εκπ/πο την κα 

Κογκέλνιγκ Αγγελική.  

 κ. Αναστασιάδης: Από πού είναι αυτή η κυρία;  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 22ο:  Έγκριση διεξαγωγής πρόχειρου διαγωνισμού για την παροχή υπηρεσιών 

συντήρησης καυστήρων κεντρικής θέρμανσης δημοτικών κτιρίων.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 23ο:  Μετατόπιση δικτύου Φ.Ο.Π. στην οδό Τριανταφυλλίδη.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 24ο: Ανάθεση μελέτης: «Συμπλήρωση - διόρθωση και ενημέρωση 

Τοπογραφικών Διαγραμμάτων στα Ο.Π.  252-257, 253-257, 257-258, 

258 της πόλης Σερρών».  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 25ο: Ανάθεση μελέτης: «Συμπλήρωση – διόρθωση και ενημέρωση 

Τοπογραφικών Διαγραμμάτων στα Ο.Π. 96, 98, 104, 105, 108, 111 της 

πόλης Σερρών».  

 

 

 κ. Πρόεδρος: Στο 24ο και 25ο  πρόκειται για  την ολοκλήρωση των πράξεων 

τακτοποίησης.  
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 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 26ο:  Έγκριση μελέτης του έργου: «Ανακαίνιση Κοινοτικού Καταστήματος 

Χιονοχωρίου».  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 27ο: Έγκριση της μελέτης του έργου: «Κατασκευή καλντερίμι Δ.Δ. 

Χιονοχωρίου».   

 

 

 - Εγκρίνεται.   

 

 

ΘΕΜΑ 28ο:  Έγκριση της μελέτης του έργου: «Διαπλάτυνση Κεντρικού Δρόμου στο 

Μετόχι».   

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 29ο: Έγκριση της μελέτης του έργου: «Κατασκευή ασφαλτοτάπητα στο 

Μετόχι».   

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 30ο: Έγκριση της μελέτης του έργου: «Κρασπεδώσεις – τσιμεντοστρώσεις 

οθωμανικού λουτρού στην οδό Εμμ. Παπά και ΤΕΛ-ΤΕΣ».      

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 31ο: Έγκριση της μελέτης του έργου: «Παρεμβάσεις για την διάνοιξη της 

οδού Μαυρομιχάλη και κατασκευή παιδικής χαράς».   

 

 

- Εγκρίνεται. 
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ΘΕΜΑ 32ο: Έγκριση της μελέτης του έργου: «Συντήρηση δασικών δρόμων Ν. 

Σερρών για πυρασφάλεια κλπ».  

 

 

- Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 33ο:  Έγκριση της μελέτης για την προμήθεια κουφωμάτων αλουμινίου στο 

1ο Τ.Ε.Ε.  

 

 

 κ. Βέρρος:  Με ποιο τρόπο λέει η εισήγηση να γίνει η προμήθεια;  

 κ. Πρόεδρος: Με πρόχειρο διαγωνισμό σύμφωνα με τις διατάξεις του Νόμου 

11389 (ΕΚΠΟΤΑ).  

 κ. Βέρρος: Εγώ θα πρότεινα, το συγκεκριμένο έργο τουλάχιστον, να γίνει με 

δημοπρασία. Αυτή είναι η άποψή μου.  

 κ. Σωτηριάδης: Συμφωνώ με τον κ. Βέρρο.  

 κ. Μπάρκας: Τι πρ/σμό έχει η προμήθεια;  

 κ. Πρόεδρος: 7.700.000 δραχμές.  

 κ. Μπάρκας: Να γίνει διαγωνισμός.  

  κ. Πρόεδρος: Η πρόταση της υπηρεσίας είναι να γίνει με πρόχειρο 

διαγωνισμό, σύμφωνα με τις διατάξεις του ΕΚΠΟΤΑ. Πρόκειται για σχολική μονάδα 

και πρέπει οι εργασίες να γίνουν μέσα στο καλοκαίρι, ώστε να είναι έτοιμο τον 

Σεπτέμβριο. Αν πάμε με την διαδικασία του διαγωνισμού, θα ξεκινήσει η σχολική 

χρονιά και τα  κουφώματα δεν θα είναι έτοιμα. Γι΄ αυτό το λόγο γίνεται με αυτή την 

διαδικασία. 

 κ. Βέρρος:  Εγώ θέλω να γίνει με δημοπρασία αυτή η προμήθεια. Γίνεται 

τμηματικά. Γίνεται κατάτμηση πάμε στα 33 εκ. δρχ.  

 

 

 - Εγκρίνεται. Μειοψηφούν οι κ.κ.: Βέρρος, Σωτηριάδης, Μπάρκας.  

 

 

ΘΕΜΑ 34ο: Έγκριση της μελέτης για την προμήθεια εξοπλισμού Πάρκου 

Κυκλοφοριακής Αγωγής. 

 

 

 κ. Αναστασιάδης: Τι πρ/σμό έχει η προμήθεια; 

 κ. Πρόεδρος: 16.727 €. 

 κ. Σωτηριάδης: Αυτό το πάρκο κυκλοφοριακής αγωγής είναι ακόμη υπό 

κατασκευή. Αυτός ο εξοπλισμός θα χρειαστεί μετά την ολοκλήρωσή του. Δεν είναι 

μεγάλο το ποσό, είναι γύρω στα 5 εκ. δρχ., αλλά πρέπει να ολοκληρωθεί.  

 κ. Πρόεδρος: Γίνεται χρηματοδότηση από το Υπ. Μεταφορών κύριε 

συνάδελφε. Είναι 50% η προγραμματική σύμβαση που έχουμε. Η εργολαβία είναι 

εγκατεστημένη, εάν θα έρθει η 2η δόση των οφειλών, δηλαδή τα 25 εκ. δρχ., η ίδια 

εργολαβία θα συνεχίσει για να το τελειώσει. Πρόκειται για το πάρκο κυκλοφοριακής 

αγωγής, πάρκο Ομόνοιας.    
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 κ. Σωτηριάδης: Πρόκειται όμως για εξοπλισμό. Αυτός ο εξοπλισμός θα 

χρειαστεί μετά την αποπεράτωση-ολοκλήρωση του έργου.  

 κ. Πρόεδρος: Η αποπεράτωση είναι  ζήτημα χρόνου πλέον, μετά την έγκριση 

χρηματοδότησης από το Υπ. Μεταφορών.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Εγώ πήγα και το είδα χθες το έργο. Έπρεπε να 

ασφαλτοστρωθεί από το Φθινόπωρο, αλλά δεν ασφαλτοστρώθηκε και μετά έπιασε ο 

Χειμώνας. Αυτές τις μέρες το ασφαλτόστρωσαν. Τώρα πρόκειται να μπουν κάποιες 

πλάκες όπου υπάρχει τσιμεντόστρωση, θα γίνουν τα σήματα και μάλιστα μας είπαν, 

ότι πρέπει να στείλουμε  και δυο μόνιμους υπάλληλους να εκπαιδευτούν για να το 

λειτουργήσουν. Εγώ πιστεύω, ότι με την έναρξη του σχολικού έτους θα μπει σε 

εφαρμογή, για να γίνουν μαθήματα στα παιδιά. Αυτό τουλάχιστον με διαβεβαίωσε ο 

επιβλέπων του έργου.  

 κ. Σωτηριάδης: Εάν έτσι λέει το χρονοδιάγραμμα για ολοκλήρωση του έργου 

με την έναρξη της σχολικής χρονιάς, καλώς η  προμήθεια γίνεται τώρα. Προσωπική 

μου εκτίμηση  είναι, ότι το έργο θα αργήσει πάρα πολύ και κάνουμε  βιαστικά αυτή 

την προμήθεια. Και αυτή  η προμήθεια δεν εντάσσεται μέσα στο 50-50%.  

 κ. Πρόεδρος: Όχι η συγκεκριμένη προμήθεια, αλλά η κατασκευή. Η 

προμήθεια είναι του Δήμου. Είναι 5.000.000 δραχμές.  

 

 

  - Εγκρίνεται. Μειοψηφεί ο κ. Μπάρκας, ο οποίος προτείνει η προμήθεια να 

γίνει με τακτικό διαγωνισμό.  

 

 

ΘΕΜΑ 35ο: Έγκριση της μελέτης για την προμήθεια κλιματιστικών μηχανημάτων 

για τον 1ο και 2ο βρεφονηπιακό σταθμό και 1ο και 3ο παιδικό σταθμό.  

 

 

- Εγκρίνεται, με πρόχειρο διαγωνισμό. 

 

 

ΘΕΜΑ 36ο: Έγκριση πρακτικών της δημοπρασίας του έργου: «Διαμορφώσεις 

περιβάλλοντος χώρου εκκλησιαστικών μνημείων».  

 

 

 κ. Πρόεδρος:  Ανάδοχος είναι ο κ. Χρήστος Ψαρράς. 

 κ. Γκότσης: Ποιο έργο είναι αυτό; 

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Αφορά την εκκλησία των Αγίων Αναργύρων, τα δε 

χρήματα είναι από το ΕΠΤΑ  

 κ. Μπάρκας: Μόνο τους Αγ. Αναργύρους αφορά;  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Τους Αγ. Αναργύρους και το ποσό της έκπτωσης θα 

χρησιμοποιηθεί για τον Ιερό Ναό Αγ. Δημητρίου. 

Έγινε μελέτη, που εγκρίθηκε από την Αρχαιολογική Υπηρεσία και όλος ο περιβάλλον 

χώρος της εκκλησίας θα διαμορφωθεί με υλικά που θα ταιριάζουν με την 

παραδοσιακότητα της εκκλησίας. Από το ΕΠΤΑ χρηματοδοτείται με 40.000.000 δρχ. 

 κ. Γκότσης: Το άλλο έργο στον Αϊ Νικόλα, τι γίνεται; 
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 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Ήδη έχει εγκατασταθεί εργολάβος. Και το έργο ξεκίνησε. 

Ο εργολάβος θα κάνει πλακόστρωτο και τρία πλατύσκαλα πάνω στα οποία θα 

μπαίνουν οι καρέκλες για να παρακολουθούν οι θεατές αμφιθεατρικά τις εκδηλώσεις. 

Οι εργολαβίες Αγίου Νικολάου και Αγίου Ιωάννη, χρηματοδοτούνται πάλι από το 

ΕΠΤΑ με 150 εκ. δρχ., στα οποία αναδείχτηκε εργολάβος, ο οποίος αν δεν άρχισε 

ακόμη, θα αρχίσει να δουλεύει.     

 

 

 - Εγκρίνεται. 
 

 

ΘΕΜΑ 37ο: Έγκριση παράτασης δύο μηνών για την περαίωση του έργου:  

«Κατασκευή δρόμων – Ασφαλτοστρώσεις».  

 

 

- Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 38ο: Σύσταση επιτροπής εκτίμησης ζημιών από θεομηνία του έργου: 

«Κατασκευή οδών και πεζοδρομίων».  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 39ο:   Προμήθεια ενός μηχανήματος διαγράμμισης 250 lit.  

 

    

 κ. Σωτηριάδης: Για το μηχάνημα διαγράμμισης, το οποίο βέβαια είναι 

απαραίτητο, θα έπρεπε να το είχαμε πάρει από καιρό, στην εισήγηση αναφέρεται, ότι 

το παλιό δεν είναι σε καλή κατάσταση. Έχουμε εμείς μηχάνημα διαγράμμισης;  

 κ. Πρόεδρος: Είχαμε ένα παλιό και παρατημένο. Παμπάλαιο.  

 κ. Σωτηριάδης: Σε εκείνο αναφέρεστε, ή σ’ αυτό που τώρα λειτουργεί;  

 κ. Τερζόπουλος: Αυτό με το οποίο δουλεύουμε τώρα, δεν είναι δικό μας.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 40ο:  Προμήθεια ημιφορτηγού αυτοκινήτου diesel 2,8 tn κλειστού τύπου.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 41ο: Προμήθεια δύο επιβατικών αυτοκινήτων για κάλυψη αναγκών των 

υπηρεσιών του Δήμου.  
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 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 42ο: Ταμειακή τακτοποίηση παραστατικών παροχής υπηρεσιών 

«Συντήρησης και αποκατάστασης ζημιών φωτεινής σηματοδότησης 

πόλεως Σερρών, δευτέρου εξαμήνου 2001».  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 43ο: Έγκριση απασχόλησης εποχικού προσωπικού επί δίμηνο για κάλυψη 

αναγκών του τμήματος Καθαριότητας.  

 

 

 κ. Γκότσης: Αυτά τα άτομα, απασχολούνται ήδη, ή θα απασχοληθούν στο 

μέλλον;  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Όχι δεν απασχολείται κανένας. Τους θέλουμε για το 

καλοκαίρι.  

 κ. Αναστασιάδης:  Έχουμε παρακαλέσει να παίρνετε και από την απέναντι 

πλευρά ορισμένους εργάτες κ. συνάδελφε. Μπορεί εσείς να αποφασίζετε, αλλά κι 

εμείς έχουμε δικαίωμα να πάρουμε έναν εργάτη.  

 κ. Παπαδόπουλος: Παίρνουμε κ. συνάδελφε, δεν παίρνουμε;  

 κ. Σωτηριάδης: Στα προηγούμενα Δ.Σ. είχαμε θέμα προσλήψεων με δίμηνη 

σύμβαση. Ας είναι αυτή η φορά,  επιτέλους η τελευταία. Όλο μας λέτε η τελευταία 

και ποτέ δεν είναι. Είχαμε τις χιονοπτώσεις, τις κακοκαιρίες και το δικαιολογήσαμε.  

Έχουμε πάρει 60 άτομα μόνιμο προσωπικό. Είπατε για τα σχολικά κτίρια, για το 

πράσινο και κάναμε μια έκτακτη σύμβαση. Εγώ θεωρώ ειλικρινά, και δεν μπορεί να 

με πείσει κανείς για το αντίθετο, ότι αυτά τα 26 άτομα προσλαμβάνονται για 

προεκλογικούς-ψηφοθηρικούς και μόνο λόγους. Τώρα πλέον, δεν μπορεί να με πείσει 

κανείς. Τα λέω εδώ και 2 χρόνια. Έχετε χρησιμοποιήσει 500 άτομα μέχρι σήμερα κ. 

Δήμαρχε. Κάποια στιγμή όμως, αυτό ας τελειώσει. Δεν αρνηθήκαμε ποτέ. Επί 2 

χρόνια δεν φέρνουμε καμία αντίρρηση. Όταν πλέον το πράγμα έφθασε στο 

απροχώρητο, μας είχατε πει,  για τις χιονοπτώσεις, για τις κακοκαιρίες κ.λ.π. Μας 

είπατε ότι για το πράσινο είναι λιγοστό το προσωπικό. Και τώρα πάλι 26 άτομα κ. 

Δήμαρχε, θεωρώ ότι έχετε παρατραβήξει το σχοινί. Πως λειτουργούσε ο Δήμος πριν 

από 3-4 χρόνια;  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Ξέρετε πως λειτουργούσε. Εσείς δεν  παίρνατε προσωπικό, 

με τα γνωστά προβλήματα νομιμότητας στην απασχόληση;   

 κ. Σωτηριάδης: Τώρα όμως προσλάβαμε και μόνιμο προσωπικό κ. Δήμαρχε. 

Κι εσείς εδώ μέσα που είχατε πει, ότι πλέον λύνεται αυτό το πρόβλημα και δεν θα 

χρειάζεται να κάνουμε συμβάσεις και να τραβούμε την ταλαιπωρία που είχαμε 

τραβήξει εμείς και σερνόμασταν και σε δικαστήρια και χρειάστηκε να βάλουμε 

χρήματα από την τσέπη μας για να καθαριστεί η πόλη. Κακώς βέβαια που το 

αναφέρω αυτό, αλλά το είχατε τονίσει κι εσείς. Επιτέλους τώρα, 26 άτομα, είναι κι 

ένα κόστος για τον Δήμο, που η οικονομική του κατάσταση είναι τραγική.  Αν 

πραγματικά πίστευα ότι αυτά τα άτομα χρειάζονται, θα έλεγα ναι.  
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 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Δεν θα πάρουν άδειες το καλοκαίρι οι εργαζόμενοι; Εγώ 

σας λέω ότι απ’ αυτές τις 26  θέσεις, δεν είναι καμία πληρωμένη. Όλες είναι κενές. 

Δεν θα πάρουν άδειες το καλοκαίρι οι εργαζόμενοι; Τι θα γίνει; Η πόλη θα  μείνει 

ακαθάριστη;  

 

 

 - Εγκρίνεται, μειοψηφεί ο κ. Σωτηριάδης. 
 

 

ΘΕΜΑ 44ο:  Έγκριση απ’ ευθείας εκποίησης προσκυρούμενης δημοτικής έκτασης 

στους Γεώργιο Ακριβόπουλο, Αθηνά Ελευθεριάδη και Ελένη 

Ακριβοπούλου.   

 

 

- Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 45ο: Έγκριση απ’ ευθείας εκποίησης προσκυρούμενης δημοτικής έκτασης 

στις Παναγιώτα Βαχαδούρη και Ιουλία ΧηΗλία.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 46ο: Έγκριση απ’ ευθείας εκποίησης προσκυρούμενης δημοτικής έκτασης 

στον Γεώργιο Ελευθεράκο.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 47ο: Έγκριση απ’ ευθείας εκποίησης προσκυρούμενων δημοτικών τμημάτων 

στους Χριστίνα Πόπωβα, Αναστάσιο Μουρατίδη και Μαλαματή 

Γιαννακοπούλου.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 48ο: Έγκριση απ’ ευθείας εκποίησης προσκυρούμενης δημοτικής έκτασης 

στους Αβδελά Κων/νο, Αβδελά Ιωάννη και Αβδελά Αλέξανδρο.   

 

 

 - Εγκρίνεται. 
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ΘΕΜΑ 49ο: Έγκριση απ’ ευθείας εκποίησης προσκυρούμενης δημοτικής έκτασης 

στον Αβδελά Κων/νο. 

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 50ο:  Έγκριση απ’ ευθείας εκποίησης προσκυρούμενης δημοτικής έκτασης 

στην Κουλιντριανού Θεοδοσία.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 51ο: Καθορισμός οριογραμμής ρέματος στον Άγιο Ιωάννη Σερρών. 

 

 

 κ. Πρόεδρος: Είναι δίπλα στο κτίριο του ΤΕΦΑΑ. 

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 52ο: Έγκριση – ενημέρωση για αποφάσεις των Δ.Σ. των Δημοτικών        

Επιχειρήσεων.  

 

 

- Εγκρίνεται.  
 

 

ΘΕΜΑ 53ο: Έγκριση προμηθειών και δαπανών για κάλυψη αναγκών των υπηρεσιών 

του Δήμου. 

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 54ο: Έγκριση έκδοσης αδειών λειτουργίας καταστημάτων υγειονομικού 

ενδιαφέροντος. 

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 55ο: Έγκριση χορήγησης άδειας στασίμου πωλητή για εγκατάσταση καντίνας 

στην οδό Εξοχών 55 εντός ιδιόκτητου χώρου. 
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  - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 56ο: Έγκριση αναδρομικής χρέωσης για Τ.Α.Π.     

 

 

 κ. Πρόεδρος: Επειδή τώρα στις 30 Ιουνίου, πρέπει να παραδώσουμε στην 

ΔΕΗ τους πίνακες αναδρομικής χρέωσης για ΤΑΠ, για όσους δεν έχουν δηλώσει τα 

ακίνητα,  και μέσα από την ΔΕΗ θα μας δώσουν τους ανάλογους πίνακες.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 57ο: Έγκριση εγκατάστασης στεγάστρων αναμονής επιβατών στις στάσεις 

των αστικών λεωφορείων και καθορισμός ύψους ανταποδοτικού τέλους 

ανά στέγαστρο.  

 

 

 κ. Πρόεδρος: Θα γίνει από το ΚΤΕΑΛ Σερρών.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 58ο: Ψήφιση πίστωσης και καταβολή αποζημίωσης στους θιγόμενους 

ιδιοκτήτες λόγω ρυμοτομίας (διάνοιξη οδού Μακεδονομάχων). 

 

 

κ. Γκότσης: Κύριοι συνάδελφοι ένα λεπτό την προσοχή σας.  Πολύ χαίρομαι 

που επιτέλους έληξε αυτό το θέμα της Μακεδονομάχων. Προφανώς υπήρξε κάποια 

σύγκλιση με τους ιδιοκτήτες και λύθηκε το θέμα. Προτείνω, το ίδιο να γίνει και με το 

Κεντρικό  Πάρκο, όπου υπάρχουν ιδιοκτησίες. Εγώ μίλησα με αυτούς τους 

ανθρώπους, οι οποίοι θέλουν να τακτοποιηθεί αυτό  το θέμα επιτέλους. Δεν ξέρω αν 

υπάρχει χρόνος, αλλά βάλτε στο πρόγραμμα.  

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Πάντως με την Μακεδονομάχων, θέλω να ξέρετε ότι το 

πρόβλημα δεν ήταν από τον Δήμο, αλλά η συνεννόηση μεταξύ των ιδιοκτητών. Θέλω 

να ευχαριστήσω δημόσια τον κ. Θεοδωρίδη, που βοήθησε στη λύση του 

προβλήματος.  

κ. Γκότσης: Κύριε Δήμαρχε, να έρθετε σε επαφή και με αυτούς από το 

Κεντρικό πάρκο και μπορούν να λυθούν τα πάντα, εφόσον υπάρξει μια συνεννόηση.  

κ. Τερζόπουλος: Στο θέμα της Μακεδονομάχων, η σημερινή απόφαση αφορά 

μόνο τα 100 μ. Δεν πρόκειται για ολόκληρο το τμήμα.  

 

  

- Εγκρίνεται. 
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 κ. Πρόεδρος: Υπενθυμίζω ότι αύριο έχουμε δοξολογία και κατάθεση 

στεφάνου, παρελάσεις κ.λ.π. 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Εδώ και μερικά χρόνια η δοξολογία μεταφέρθηκε στις 

10.00’ π.μ., λόγω καύσωνα.  Και η παρέλαση γίνεται στις 11.00’. Όχι όπως στις άλλες 

Εθνικές Εορτές.  

κ. Μπάρκας:  Κατ’ αρχάς θα πω κάτι για την παρέλαση, επειδή μπορεί να 

είναι η τελευταία παρέλαση που γίνεται στην Μεραρχίας. 

Κύριε Τερζόπουλε  το θέμα στο οποίο θα αναφερθώ, αφορά την δικαιοδοσία 

σας. Ήθελα να αναφερθώ σε κάποιους προβληματισμούς μου για να προστατέψω 

γενικά όλο το Δ.Σ., λέγοντας το εξής: ήδη κλείνει και η τρίτη  αναθεώρηση των 

εκλογικών καταλόγων στις 30 αυτού του μηνός. Το Υπ. Εσωτερικών, σε μια σύσκεψη 

που είχε  στην Θεσ/νίκη η Νέα Δημοκρατία, στην οποία συμμετείχα κι εγώ, είπε ότι: 

εμείς κύριοι δεν κάνουμε τους εκλογικούς καταλόγους, τους κάνουν οι Δήμαρχοι. 

Και πετάει το μπαλάκι άμεσα στους Δημάρχους. Οποιαδήποτε καθυστέρηση, ή 

ατέλεια, ή κάποιο λάθος που μπορεί να είναι και ανθρώπινο, θα δημιουργήσει 

πρόβλημα. Μετά από πολλές επισκέψεις μου στις υπηρεσίες, διαπίστωσα ότι γίνεται 

πολύ μεγάλη προσπάθεια. Το θέμα κ. Δήμαρχε, για να μπω στην ουσία είναι ότι, όλες 

οι μεταδημοτεύσεις κλείνουν στις 30 του μηνός. Από δω και πέρα θα γίνουν μόνο 

κάποιες διορθώσεις.  Τελειώνουν όλα. Και οι μεταδημοτεύσεις με τις Ιθαγένειες και 

όλες οι υπόλοιπες. Λένε οι  Υπηρεσίες και θα προτείνω να γίνει μια διακομματική 

επιτροπή, έστω και τηλεφωνικά να κληθούν και οι άλλοι και να υπάρξει 

συγκεκριμένη πρόταση της Υπηρεσίας. Η πρότασή μου είναι, ότι: θα πρέπει, επειδή 

ήρθαν 48 με 49.000 καρτελάκια. Ας το πούμε εκλογικά βιβλιάρια. Ανεβαίνει περίπου 

στις 12.000 το εκλογικό σώμα.. Και αυτό είναι θετικό.  Ίσως με κάποιες διορθώσεις, 

πάμε στα 50 και κάτι. Λένε οι υπηρεσίες ότι, αυτά τα καρτελάκια που υπάρχουν από 

το 1998, που έγιναν οι Δημοτικές Εκλογές μέχρι τώρα, βλέπουμε ότι ήμαστε 13.000 

περίπου επιπλέον. Θα πρέπει να δοθούν με ένα χρονοδιάγραμμα και να δώσουμε 

στους υπαλλήλους υπερωρίες, να δουλέψουν και τα απογεύματα,  και τα 

Σαββατοκύριακα, ώστε αν υπάρχουν κάποιοι που δεν θα παίρνουν το καρτελάκι, να 

μπορέσουν εφόσον είναι δημότες, να γίνουν οι διορθώσεις. Όταν κάποιος είναι στο 

κομπιούτερ με μικρό όνομα, π.χ. το όνομα Ζωή, το πετάει το κομπιούτερ απ’ έξω. 

Υπάρχουν περί τα 200 άτομα που ενώ είναι κανονικά δημότες και ψηφίζουν, δεν 

έχουν τα καρτελάκια τους. Αυτές οι διορθώσεις  για να γίνουν, θα πρέπει να βγάλετε 

ένα δελτίο τύπου ενημέρωσης των δημοτών και οι υπάλληλοι να έρχονται και τα 

απογεύματα και τα Σαββατοκύριακα. Δώστε υπερωρίες.  Αν και το Υπ. Εσωτερικών, 

ο κ. Σκανδαλίδης συγκεκριμένα, είπε  στα Κόμματα, ότι μέχρι 25 του μηνός το 

αργότερο, εμείς θα σας δώσουμε θεωρημένους εκλογικούς καταλόγους.  

Δώστε υπερωρίες, για να αντιμετωπιστεί το θέμα. Γιατί αν δεν ψηφίσουν 100 άτομα 

που ψήφιζαν χρόνια, θα αρχίσουν να διαμαρτύρονται, να φωνάζουν: τι έγινε; πως 

έγινε;  Λέω, να οργανώσετε τα πράγματα καλά, μέχρι τις 10.00 η ώρα το βράδυ να 

είναι ανοικτά. Να ρυθμίσετε επίσης κ. Δήμαρχε, για να μην έρχονται πολλά  άτομα 

εδώ, ο επικεφαλής της κάθε οικογένειας, να παίρνει και τις άλλες ταυτότητες για να 

μην έρχεται όλη η οικογένεια, ή ένας ηλικιωμένος 77 και 80 ετών. Η πρότασή μου 

είναι αυτή κ. Τερζόπουλε. Καλέστε την κα Κεχαγιά από  το ΠΑΣΟΚ και τους 

άλλους, να γίνει ένα πλάνο, για να μην λένε μετά ότι φταίει ο ένας, ή φταίει ο άλλος. 

Τίποτα άλλο. 
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 κ. Τερζόπουλος: Σωστός ο προβληματισμός σας κύριε συνάδελφε. Όπως 

ξέρετε όμως, στις συσκέψεις που είχαν οριστεί, εκτός από εσάς και την κα Κεχαγιά, 

δεν εμφανίστηκε κανένας άλλος. Εγώ όντως  όπως διαπιστώσατε, το τμήμα κάνει μια 

γενναία προσπάθεια αυτό τον καιρό, έχει προμηθευθεί τα καλύτερα μηχανήματα για 

να μπορέσει να αντεπεξέλθει. Έχω συζητήσει με την κα Συναρίδου, για την διανομή 

των καρτελών αυτών και ο προβληματισμός είναι ποιοι θα οριστούν, όχι μόνο τα 

απογεύματα, αλλά από το πρωί. Θα οριστεί ένας χώρος, απ’ όπου θα διανέμονται 

αυτά τα καρτελάκια. Εκεί βρίσκεται αυτή τη στιγμή το θέμα.  

 κ. Μπάρκας: Πάντως,  οι υπάλληλοι των Δημοτολογίων λένε, ότι πρέπει να 

μπουν όλοι, γιατί όλοι παίρνουν το εκλογικό επίδομα.  

 

 

 Μετά από το πέρας  της συνεδρίασης, συντάχθηκαν τα πρακτικά αυτά και οι 

ακόλουθες αποφάσεις: 

 

 

691 / 2002 Σύσταση και λειτουργία Ταμείου Αλληλοβοήθειας από το Τμήμα 

Κοινωνικής Μέριμνας του Δήμου.                           

 

692 / 2002 Ομοίως Τράπεζας Τροφίμων-Ειδών Ένδυσης και Παιχνιδιών από το 

Τμήμα Κοινωνικής Μέριμνας του Δήμου.  

 

693 / 2002 Έγκριση φιλοξενίας 50 παιδιών οικονομικά αδυνάτων οικογενειών σε 

θερινή κατασκήνωση της περιοχής μας.                             

 

694 / 2002 Αποδοχή χρηματοδότησης από το ΥΠΕΣΔΔΑ για κάλυψη δράσεων 

αντιμετώπισης των δασικών πυρκαγιών.                       

 

695 / 2002 Αποδοχή χρηματοδότησης από το ΥΠΕΣΔΔΑ για την επισκευή 

σχολικών κτιρίων.                       

 

696 / 2002 Έγκριση συνδιοργάνωσης ημερίδας με θέμα: «Ψυχοπαιδαγωγική και 

συναισθηματική υποστήριξη μαθητών με προβλήματα και ειδικές 

εκπαιδευτικές ανάγκες στην Α/βάθμια και Β/βάθμια Εκπ/ση.  

 

697 / 2002 Έγκριση προκήρυξης ανοικτού διαγωνισμού σύμφωνα με τις διατάξεις 

του Π.Δ/τος 28/80 για την ασφάλιση του τροχαίου υλικού του Δήμου.  

 

698 / 2002 Συμμετοχή του Δήμου στην αύξηση του Μετοχικού Κεφαλαίου της 

ΑΝΕΣΕΡ ΣΕΡΡΩΝ Α.Ε.                      

 

699 / 2002 Ορισμός εκπροσώπου του Δήμου στην ετήσια γενική συνέλευση των 

μετόχων της ΕΣΑΝΣ Α.Ε.                                 

 

700 / 2002 Ομοίως της «Αυτοκινητοδρόμιο Σερρών Α.Ε.».     
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701 / 2002 Έγκριση συμμετοχής του Δημ. Συμβούλου κ Μηνά Κουρουζίδη στο 

Πανελλήνιο Συνέδριο «Καραβάνι για την καταπολέμηση του 

κοινωνικού αποκλεισμού και την κοινωνική ένταξη των Ελλήνων 

Τσιγγάνων».  

 

702 / 2002 Έγκριση προμήθειας του βιβλίου του Σερραίου συγγραφέα Καρακώστα 

Στέργιου με θέμα: «Θέαμα και Παιδί».  

 

703 / 2002 Ομοίως του κ. Μανώλη Παπαδόπουλου με θέμα: «Κατάθεση ψυχής». 

 

704 / 2002 Ομοίως και  CD των μαθητών του Μουσικού Σχολείου με θέμα: 

«Μικροί ραψωδοί στα χνάρια του Ομήρου». 

 

705 / 2002 Ομοίως του κ.κ. Βασιλείου Κουτάλη, με θέμα: «Δημιουργία-Εξέλιξη». 

 

706 / 2002 Έγκριση οικονομικής επιχορήγησης Σ.Ο.Φ.Ψ.Υ.  

   

707 / 2002 Κατανομή πίστωσης 121.434 € σε διάφορους φορείς προς υλοποίηση 

προγραμματικής σύμβασης: «Δημιουργία Περιφερειακού Ραδιοφωνικού 

δικτύου στην Κεντρική Μακεδονία». 

 

708 / 2002 Έγκριση ανάθεσης στην Τεχνική Υπηρεσία σύνταξης μελέτης του 

έργου: «Κατασκευή χωνευτηρίου στο Β’ Νεκροταφείο» και εκτέλεσης 

του έργου. 

 

709 / 2002 Έγκριση μελέτης προμήθειας μεταλλικών κάδων απορριμμάτων 1.100 

lit. 

 

710 / 2002 Έγκριση μελέτης προμήθειας πλαστικών κάδων απορριμμάτων 360 lit.  

 

711 / 2002 Ομοίως προμήθειας πλαστικών κάδων απορριμμάτων 1.100 lit. 

 

712 / 2002 Έγκριση συνέχισης εκπόνησης της μελέτης ΧΥΤΑ Σερρών. 

 

713 / 2002 Έγκριση συνέχισης εκπόνησης ερευνητικού προγράμματος: «Σύνταξη 

διαγραμμάτων Η-Μ ακτινοβολίας στην πόλη των Σερρών και 

διερεύνηση χωροθέτησης πάρκου κεραιών» για το 2002. 

 

714 / 2002 Έγκριση ανάθεσης: Στατικής μελέτης «Αλλαγής χρήσης και 

διαρρύθμισης κτιρίου σε κλειστό γυμναστήριο».  

 

715 / 2002 Έγκριση διαγωνισμού για την παροχή υπηρεσιών  συντήρησης 

καυστήρων κεντρικής θέρμανσης δημοτικών κτιρίων.  

 

716 / 2002 Έγκριση μετατόπισης δικτύου στην οδό Μ. Τριανταφυλλίδη. 
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717 / 2002 Ανάθεση μελέτης: «Συμπλήρωση – διόρθωση και ενημέρωση 

Τοπογραφικών Διαγραμμάτων στα Ο.Π.  252-257, 253-257, 257-258, 

258 της πόλης Σερρών.  

 

718 / 2002 Ομοίως στα Ο.Π. 96, 98, 104,105, 108-111 της πόλης Σερρών.  

 

719 / 2002 Έγκριση μελέτης του έργου: «Ανακαίνιση κοινοτικού καταστήματος 

Χιονοχωρίου». 

 

720 / 2002 Ομοίως του έργου: «Κατασκευή καλντεριμιού Δημ. Διαμερίσματος 

Χιονοχωρίου». 

 

721 / 2002 Ομοίως του έργου: «Διαπλάτυνση Κεντρικού Δρόμου στο Μετόχι». 

 

722 / 2002 Ομοίως του έργου: «Κατασκευή ασφαλτοτάπητα στο Μετόχι». 

 

723 / 2002 Ομοίως του έργου: «Κρασπεδώσεις-Τσιμεντοστρώσεις οθωμανικού 

λουτρού στην οδό Εμ. Παπά και ΤΕΛ-ΤΕΣ». 

 

724 / 2002 Ομοίως του έργου: «Παρεμβάσεις για την διάνοιξη της οδού 

Μαυρομιχάλη και κατασκευή παιδικής χαράς».  

 

725 / 2002 Ομοίως του έργου: «Συντήρηση Δασικών Δρόμων Ν. Σερρών για 

πυρασφάλεια κ.λ.π.». 

 

726 / 2002 Ομοίως για την προμήθεια κουφωμάτων αλουμινίου στο 1ο ΤΕΕ.  

 

727 / 2002 Έγκριση μελέτης προμήθεια εξοπλισμού Πάρκου Κυκλοφοριακής 

Αγωγής.  

 

728 / 2002 Ομοίως προμήθειας κλιματιστικών μηχανημάτων για τον 1ο και 2ο  

Βρεφονηπιακό Σταθμό και 1ο και 2ο Παιδικό Σταθμό.  

 

729 / 2002 Έγκριση πρακτικών δημοπρασίας του έργου: «Διαμορφώσεις 

περιβάλλοντος χώρου εκκλησιαστικών μνημείων». 

 

730 / 2002 Έγκριση παράτασης για την περαίωση του έργου: «Κατασκευή οδών και 

πεζοδρομίων».  

 

731 / 2002 Σύσταση επιτροπής εκτίμησης ζημιών από τη θεομηνία του έργου: 

«Κατασκευή οδών και πεζοδρομίων».  

 

732 / 2002 Έγκριση μελέτης προμήθειας ενός μηχ/τος διαγράμμισης 250 lit.  

 

733 / 2002 Έγκριση μελέτης προμήθειας Ημιφορτηγού αυτ/του diesel 2,8 tn 

κλειστού τύπου.  
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734 / 2002 Έγκριση μελέτης προμήθειας δύο επιβατικών αυτοκινήτων. 

 

735 / 2002 Έγκριση ταμειακής τακτοποίησης παραστατικών παροχής υπηρεσιών  

«Συντήρησης και αποκατάστασης ζημιών φωτεινής σηματοδότησης 

πόλεως Σερρών, δευτέρου Εξαμήνου 2001».  

 

736 / 2002 Έγκριση απασχόλησης εποχικού προσωπικού επί δίμηνο. 

 

737 / 2002 Έγκριση απ’ ευθείας εκποίησης προσκυρούμενης δημοτικής έκτασης 

στους κ.κ. Ακριβόπουλο Γ. κ.λ.π. 

 

738 / 2002 Ομοίως των κ.κ. Βαχαρούδη Π. κ.λ.π.               

 

739 / 2002 Ομοίως του κ. Ελευθεράκου Γ.                 

   

740 / 2002 Ομοίως των κ.κ. Πόπωβα Χριστίνα κ.λ.π.              

 

741 / 2002 Ομοίως των κ.κ. Αβδελά Κων/νου  κ.λ.π.              

 

742 / 2002 Ομοίως των κ.κ. Αβδελά Κων/νου.                     

 

743 / 2002 Ομοίως της κας Κουλιντριανού Θεοδοσίας.             

 

744 / 2002 Καθορισμός οριογραμμής ρέματος στον Αγ. Ιωάννη Σερρών. 

 

745 / 2002 Έγκριση της αριθμ. 8/2002 απ. της Δ.Ε. «ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ.» περί αγοράς 

εξοπλισμού του ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ. 

 

746 / 2002 Ομοίως της 15/2002 αποφ. του «ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ.» περί καταβολής 

προσαύξησης επί της κύριας εισφοράς στο Ι.Κ.Α.  

 

747 / 2002 Ομοίως της αρ. 46/2002 αποφ. της Δ.Ε. «Δ.Ε.Π.Κ.Α.» περί έγκρισης 

προγράμματος «ΕΛΕΥΘΕΡΙΑ 2002». 

 

748 / 2002 Ομοίως της αρ. 43/2002 αποφ. της Δ.Ε. «Δ.Ε.Π.Κ.Α.» περί 

τροποποίησης Εσωτερικού Κανονισμού Υπηρεσίας της Δ.Ε.  

 

749 / 2002 Ομοίως της αρ. 42/2002 αποφ. της «Δ.Ε.Π.Κ.Α.» περί τροποποίησης 

Κανονισμού Προσωπικού της Δ.Ε.  

 

750 / 2002 Ομοίως της αρ. 41/2002 αποφ. της «Δ.Ε.Π.Κ.Α.» περί έγκρισης 

Εσωτερικού Κανονισμού Λειτουργίας του Εργαστηρίου Εικαστικών 

Τεχνών». 

 

751 / 2002 Ενημέρωση επί των αρ. 26, 40, 49, 44, 45, 39  και 38/2002 αποφ. της 

«Δ.Ε.Π.Κ.Α.». 
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752 / 2002 Ομοίως των αρ. 21, 23, 16, 10, 9, 13, 12, 11,18 και 17/2002 αποφ. του 

«ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ.».                       

 

753 / 2002 Ομοιώς των αρ. 3, 4, 2, 5 και 1/2002 αποφ. της «Δ.Ε.Π.Σ.».  

 

754 / 2002 Απόδοση πίστωσης στη Δ.Ε.Π.Κ.Α. ένεκα υλοποίησης προγραμματικής 

σύμβασης (εφαρμογή διπλογραφικού συστήματος στους Ο.Τ.Α.).   

 

755 / 2002 Ομοίως για πιλοτική μελέτη διαχείρισης αξιοποίησης ενεργειακού 

δυναμικού Νομού.         

 

756 / 2002 Ομοίως για δημιουργία Κέντρου Διοικητικής Υποστήριξης.  

 

757 / 2002 Έγκριση δαπανών μετακίνησης  εκτός έδρας (Fosses Γαλλίας) 

αντιπροσωπείας Δήμου Σερρών.           

 

758 / 2002 Έγκριση καταβολής εξόδων κίνησης εκτός έδρας του οδηγού του κ. 

Δημάρχου κ. Μπαλτά Σταύρου. 

 

759 / 2002 Ομοίως του κ. Σαρακατσάνη Ιωάννη.                               

 

760 / 2002 Ομοίως υπαλλήλων του Δήμου.                                                       

 

761 / 2002 Έγκριση καταβολής εξόδων κίνησης εκτός έδρας της κας Ζαπάρα 

Μαρίας.                             

 

762 / 2002 Ομοίως της κας Ιωαννίδου Παρασκευής.   

 

763 / 2002 Έγκριση καταβολής αποζημίωσης στον πρώην υπάλληλο του Δήμου κ. 

Νακαχτσόπουλο Αναστάσιο, λόγω συνταξιοδότησής του.  

 

764 / 2002 Έγκριση καταβολής δαπάνης προβολής εορταστικού μηνύματος από 

τηλεόραση.   

 

765 / 2002 Έγκριση δαπανών και προμηθειών για το Τμήμα Κυκλοφοριακού 

Σχεδιασμού του Δήμου.  

 

766 / 2002 Ομοίως για το Τμήμα Κοινωνικής Μέριμνας.  

 

767 / 2002 Έγκριση δαπάνης για τη συνδιοργάνωση εκδήλωσης με την Λέσχη 

Ειδικών Δυνάμεων Καταδρομών. 

 

768 / 2002 Έγκριση δαπανών παρουσίας Α’ φάσης μελέτης για το σχέδιο Ορεινού 

Όγκου. 

 

769 / 2002 Έγκριση δαπανών εκδήλωσης υποδοχής της Χαριτοβρύτου Τιμίας 

Ζώνης της Υπεραγίας Δεσποινίς.  
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770 / 2002 Ομοίως για οργάνωση 2ου Συνεδρίου Λαϊκού Πολιτισμού.   

 

771 / 2002 Ομοίως εκδήλωση γιορτής Ειρήνης.                              

 

772 / 2002 Ομοίως μίσθωση λεωφορείων για τη συμμετοχή του Δήμου στην 

ΟΛΥΜΠΙΑΚΗ ΠΑΙΔΕΙΑ. 

 

773 / 2002 Ομοίως για πρωτοχρονιάτικη εκδήλωση  στο Ν.Π. Νεόκτιστα 

Αεροδρόμιο. 

 

774 / 2002 Καταβολή δικαστικών εξόδων στους κ.κ. Κεραμέα Κυριάκο κ.λ.π.  

 

775 / 2002 Έγκριση καταβολής αποζημίωσης στον κ. Ταράση Γ., λόγω 

συμβιβασμού. 

 

776 / 2002 Ομοίως στον κ. Τοπαλίδη Συμεών.                                           

 

777 / 2002 Ομοίως στην κα Κοκκινίδου Παρθένα.                         

 

778 / 2002 Ομοίως στον κ. Κιουμουρτζόγλου.                         

  

779 / 2002 Έγκριση διαφόρων δαπανών και προμηθειών για τις ανάγκες των 

υπηρεσιών του Δήμου.  

 

780 / 2002 Έγκριση ανάθεσης εργασιών για την επισκευή και συντήρηση αυτ/των 

του Δήμου.  

                           

781 / 2002 Έγκριση προμήθειας ανταλλακτικών για την επισκευή αυτ/των του 

Δήμου.              

 

782 / 2002 Έγκριση χορήγησης άδειας ίδρυσης και λειτουργίας Ποιμνιοστασίου 

στον κ. Βλάχο Πέτρο.  

 

783 / 2002 Ομοίως των Χρηστούλα Αφων Ο.Ε. κατ/τος Μπουγατσατζίδικο κ.λ.π.  

 

784 / 2002 Ομοίως του κατ/τος Καφετέρια του κ. Πάνου Ιωάννη.   

 

785 / 2002 Ομοίως του ΣΝΑΚ-ΜΠΑΡ του κ. Βλαστού Αναστ.       

 

786 / 2002 Ομοίως του κατ/τος Καφενείου του κ. Κων/νίδη Παναγιώτη. 

 

787 / 2002 Ομοίως του κατ/τος Ψητοπωλείου του κ. Ζαμπακλή Χρήστου.  

 

788 / 2002 Ομοίως του εργαστηρίου Μπουγάτσας του κ. Κουτσούλα Ιωάννη.  
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789 / 2002 Ομοίως Μ. Ο. του Μπαρ θερινής Περιόδου του κ. Πρασσά Πέτρου.  

 

790 / 2002 Ομοίως Μ.Ο. της Καφετέριας του κ. Σπαθά Κυριάκου.  

 

791 / 2002 Ομοίως Μ.Ο. του Ψητοπωλείου του κ. Καλκάνη Αναστασίου. 

 

792 / 2002 Ομοίως Μ.Ο. του Καφε-Ψητοπωλείου του  κ. Αλοίσι Μαρτσέλλο. 

 

793 / 2002 Ομοίως Μ.Ο. του Οβελιστηρίου του κ. Πετσάγκα Κων/νου.  

 

794 / 2002 Ομοίως Μ.Ο. της Καφετέριας του κ. Κοσμαρέλη Αλέξανδρου στην 

Εξοχών 55. 

 

795 / 2002 Ομοίως στην οδό Αλ. Παναγούλη αρ.  6.                           

 

796 / 2002 Ομοίως Μ.Ο. στο Εστιατόριο του κ. Μάλαμα Αθανασίου.  

 

797 / 2002 Έγκριση χορήγησης άδειας στασίμου πωλητή για εγκατάσταση καντίνας 

στην οδό Εξοχών αρ. 55 ενός ιδιόκτητου χώρου. 

 

798 / 2002 Έγκριση αναδρομικής χρέωσης για Τ.Α.Π.               

 

799 / 2002 Έγκριση εγκατάστασης στεγάστρων αναμονής επιβατών στις στάσεις 

των αστικών λεωφορείων και καθορισμός ύφους ανταποδοτικού τέλους 

ανά στέγαστρο.  

 

800 / 2002 Ψήφιση πίστωσης και καταβολή αποζημίωσης στους θιγόμενους 

ιδιοκτήτες λόγω ρυμοτομίας (διάνοιξη οδού Μακεδονομάχων).  

 

801 / 2002 Αποδοχή χρηματοδότησης από το ΥΠΕΔΔΑ για κάλυψη εκτάκτων 

αναγκών που προέκυψαν από την κακοκαιρία.  

 

802 / 2002 Έγκριση μελέτης: «Κατασκευή Κέντρου Εξυπηρέτησης Πολιτών 

(Κ.Ε.Π.) Δήμου Σερρών. 

 

803 / 2002 Τροποποίηση συστατικής πράξης του Ν.Π. με την επωνυμία «58η Σ.Ε. 

Ε.Ε.Ε.Ε.Κ. Δήμου Σερρών.    

 

804 / 2002 Τροποποίηση της αριθμ. 582/2002 Α.Δ.Σ. ως προς το όνομα και έγκριση 

εκποίησης προσκυρούμενης δημοτικής έκτασης στους κ.κ. Γεώργιο 

Πάντσιο κ.λ.π. 

 

805 / 2002 Έγκριση συνέχισης για το 2002 της μελέτης: «Διαχειριστική μελέτη 

Δασοκτήματος Δ.Σ.».       
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806 / 2002 Παραλαβή μελέτης; «Διαχειριστική μελέτη Δασοκτήματος Δ.Σ.».  

 

807 / 2002 Έγκριση πρότασης αποκατάστασης δύο ανενεργών λατομείων Δήμου 

Σερρών.    

 

808 / 2002 Έγκριση ανάθεσης μελέτης: «Τεχνική πρόταση κατασκευής κερκίδων με 

βοηθητικούς χώρους αποδυτηρίων στο Αθλητικό Πάρκο Ομόνοιας 

Σερρών». 

 

809 / 2002 Έγκριση ηλεκτροδότησης νέου δικτύου πεζοδρόμων (Β’ Φάση) και 

Πλατείας Αγ. Αθανασίου.         

 

810 / 2002 Έγκριση μελέτης προμήθειας ιστών και φωτιστικών σωμάτων ΦΟΠ 

πόλης.                       

 

811 / 2002 Απόρριψη ένστασης της εταιρείας Γεώργιος Παπαπαναγιώτου ΑΒΕΕΑ 

κατά του πρακτικού αξιολόγησης προμήθειας λιπαντικών έτους 2002. 

 

812 / 2002 Έγκριση καταβολής ποσού στη ΔΕΗ για αύξηση ισχύος στο ΚΕΠ. – 

Κέντρο Εξυπηρέτησης Πολιτών.  

    

  

    

 

   

 

 

O ΠΡΟΕΔΡΟΣ TOY Δ. Σ.                                   Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ ΤΟΥ Δ.Σ. 

 

 

 

 

 

  ΠΕΡΔΙΚΗΣ ΖΗΣΗΣ                                             ΚΑΪΔΑΤΖΗΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ 
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 Τ Α     Μ Ε Λ Η 
 

Παπαδόπουλος Χρήστος 

 

Aναστασιάδης Αντώνιος 

 

Αργυριάδης Νικόλαος 

 

Bαβαλέκας Ιωάννης 

 

Βέρρος Κων/νος 

 

Βλάχος Ηλίας 

 

Βλάχος Ιωάννης 

 

Γκότσης Ηλίας 

 

Καβακλιώτης Αντώνιος 

 

Μπάρκας Αθανάσιος 

 

Μπόγιογλου Βάσω 

 

Νέδος Νικόλαος  

 

Σαουλίδης Στυλιανός 

 

Συμεωνίδης Βασίλειος 

 

Συμεωνίδης Δημήτριος 

 

Σωτηριάδης Δημήτριος 

 

Τερζόπουλος Γεώργιος 
 

Τότσιος Ηλίας 

 


